
 

 

Referat af møde i afdelingsbestyrelsen afd. 19 
Møde d. 28. juli 2020 

Tilstede: 

Marie-Louise, Palle, Bo, Hanne og Lotte (repræsentantskabet) 

Emner: 

 Tak for sidst til I mange, der valgte at komme til hyggedag i gården d. 18. juli. Det 

var en rigtig god eftermiddag og aften. 

 Vi afventer stadig priser og opfølgning fra Karsten hos Søbo på diverse rengøring af 

opgange, måtter mv. – som vi har efterspurgt siden 21. februar 2020 

 Diverse forskelligt arbejde, der skulle udføres efter inspektørrunden afventer vi 

ligeledes som fx mur mod Kirkebakken og andet. 

 Formandsmøde d. 30.06. Hanne deltog og beretter om nye opgaver for 

afdelingsbestyrelsen. 

 Ordensregler revideres og vi arbejder på at have dem klar til afdelingsmødet i 

september 

 Vi indbyder til en havedag d. 12. sep. - Vi indbyder til at formøde om, hvad vi gerne 

vil med haven, for at lave en langtidsplan. Nærmere besked på tavlen ved 

skraldehuset. 

 

 


